

## 免熏蒸木质包装材料的声明

我公司生产的胶合板包装箱，使用的材质则多层木片.合成板是经过胶粘，加热至 300 度，持续温度 40 分钟，机械加压至 800 吨处理而成的，是经过人工合成的材料，适合供出口商包装使用，被认为不带有输入国或地区规定的检疫性有害生物，并且不带有其他的有害生物，因而符合输入国或地区现行的植物检疫，该包装箱未使用任何天然木质垫木，木支撑物，板条或基他天然木质包装材料，并根据《出境货物木质包装检疫处理管理办法》第二条所规定的条例，我们所生产的产品（胶合板包装箱）是符合以上要求。

附：《出境货物木质包装检疫处理管理办法》第二条：

本办法所称木质包装是指用于承载、包装、铺垫、支撑、加固货物的木质材料，如木板箱、木条箱、木托盘、木框、木桶、木轴、木楔、、枕木、衬木等。经人工合成或者经加热、加压等尝试加的包装用木质材料（如胶合板、纤维板等）除外。薄板旋切芯、锯屑、木丝、刨花等以及厚度等于或者小于 6mm 的木质材料除外。

### Not Fumigation of wood packaging material statement

This company produces plywood boxes, multi-use material is wood chips.Synthesis is through the adhesive sheet,heating to 300 degrees,40 minutes continuous temperature,mechanical pressure to the handle made of 800 tons,is the result of synthetic materials used for packaging for exporters,are not considered with the importing country or area under quarantine pests,and does not base his pest with, meet the importing country or because of surface area to the existing piant quarantine .The boxes did not use any natural wood dunnage, wood supports, slats or other natural wood packaging materials, and under the <<export goods quarantine treatment of wood packaging Regulations>> under the Ordinance the second, our products (plywood box) is in line with the above requirements.

PS:《Outbound cargo Wood packaging Quarantine Management Way》Article II: This method is used to carry wood packaging, packaging, bedding, support, and reinforce the wooden material wooden boxes, woodes boxs wooden pallets, wooden frame, barrel, wooden shaft, Wood wedge, skids, sleepers, Sleepers, timber liner, ect. By artificial heating The syntheetic, Pressure and other deep-processing or by increases of wood packaging material (such as plywood, fiberboard, etc.) except. Thin veneer core, sawdust, Wood wool, Wood shavings and other equal or less than 6mm thick material other than wood materials except.

备注：

- 1、此声明仅适合于我公司向 提供的胶合板包装箱。
- 2、有关木质包装检验检疫要求请根据不同输入国或地区现行的要求检验检疫法要求执行。

上海亮立包装技术有限公司

年 月 日